
Geachte griffie,

Graag informeer ik via u de gemeenteraad over de resultaten van onze quickscan over 
planoptimalisatie. Deze quickscan laat zien dat er met planoptimalisatie van woningbouwplannen plek 
is voor mogelijk 30.000 extra woningen.

Onder normale omstandigheden zou ik u de begeleidende brief en Quickscan Planoptimalisatie per 
post toesturen. Nu ontvangt u van mij de digitale versies.

Ik begrijp dat de gemeentes in deze tijd vooral bezig zijn met het beheersen van de Coronacrisis, toch 
leek het me goed deze quickscan met u te delen. Graag ga ik op een later moment met de gemeente 
hierover in gesprek. Elementen uit de quick scan kunnen ingezet worden om te zorgen voor 
voldoende woningen voor woningzoekenden, kunnen bijdragen aan (beter) sluitende businesscases 
en daardoor aan een bouwsector die bezig blijft.

Succes met jullie waardevolle werk,

Met vriendelijke groet,

gedeputeerde Wonen, RO, Recreatie&Sport
provincie Zuid-Holland


